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Obec Rantířov 

Zastupitelstvo obce Rantířov 

 

Zápis 

zasedání Zastupitelstva obce Rantířov, 

konaného dne 6. 3. 2024, od 20:00 hodin v KD Rantířov 

 

 

Přítomní zastupitelé: Tomáš Novotný, Ing. Petr Coufal, Mgr. Magdalena Lavičková, Radek 

Pavlíček, Ing. Aleš Prášil, Martina Smrčková 

 

Omluveni zastupitelé: Ing. Vladimír Šašek 

   

Přítomni z řad občanů: viz prezenční listina   

 

 

 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Rantířov (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno ve 

20:00 hodin starostou obce Rantířov Tomášem Novotným. Jako předsedající byl stanoven 

zastupitel Tomáš Novotný (dále jako „předsedající“). 

 

 

1) Určení ověřovatelů a zapisovatele 

Předsedající navrhl určit ověřovateli zápisu pana Ing. Aleše Prášila a pana Radka 

Pavlíčka a zapisovatelkou paní Martinu Smrčkovou. Před hlasováním dal předsedající možnost 

vyjádřit se přítomným občanům.  

 

Návrh usnesení č. 1/1/24: 

Zastupitelstvo obce Rantířov určuje ověřovateli zápisu pana Radka Pavlíčka a pana Ing. 

Aleše Prášila a zapisovatelkou paní Martina Smrčkovou. 

 

  Výsledek hlasování:   Pro 6                Proti   0       Zdrželi se  0 

 

Usnesení č. 1/1/24 bylo schváleno 

 

 

 

 

2) Schválení a doplnění programu jednání 

 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou 

členům zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce a vyzval přítomné 

zastupitele ke vznesení návrhů na doplnění programu jednání. Žádné návrhy na doplnění 

programu jednání vzneseny nebyly. 

Předsedající dal hlasovat o programu zasedání. 
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Program jednání: 

 

1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

2) Schválení a doplnění programu jednání 

3) Projednání vyjádření k projektové dokumentaci pro společné územní a  

 stavební řízení a souhlas s připojením vjezdu na účelovou komunikaci 

 na stavbu kompostárny Rantířov 

4) Projednání stavu stavby splašková kanalizace + ČOV Rantířov 

5) Projednání stavu stavby VDJ Rantířov, přívodní řad do VDJ, zásobovací  

řad do obce 

6) Projednání programu Fondu Vysočina „Obnova venkova Vysočiny 2024“ 

7) Různé 

8) Diskuse 

9) Závěr 

 

 

Návrh usnesení č. 2/1/24 : 

Zastupitelstvo obce Rantířov schvaluje program zasedání. 

 

  Výsledek hlasování:     Pro 6              Proti  0         Zdrželi se 0 

  

Usnesení č. 2/1/24 bylo schváleno 

 

 

 

 3) Projednání vyjádření k projektové dokumentaci pro společné územní a stavební řízení 

a souhlas s připojením vjezdu na účelovou komunikaci na stavbu kompostárny Rantířov 

 

V souvislosti se Žádostí stanovisko k záměru stavby kompostárny, podanou investorem, panem 

Vladimírem Šaškem, IČ: 02019884 na KRAJSKÝ ÚŘAD KRAJE VYSOČINA, Odbor 

životního prostředí a zemědělství, obdržela obec Rantířov od kraje Vysočina Žádost o vyjádření 

na úseku ochrany ovzduší podle zákona č. 201/2012 Sb., o ochraně ovzduší, v platném znění 

ze dne 4.3. 2024.  

 

K tomuto záměru doložil investor Odborný posudek, zhotovitelem je Tomáš Suchánek, ze spol. 

ET EKOTERM s.r.o. Dále je záměr doložen Průvodní zprávou a Souhrnnou technickou 

zprávou DOKUMENTACE PRO VYDÁNÍ SPOLEČNÉHO POVOLENÍ, vypracovanými Ing. 

Pavlem Trnkou, ze spol. JITRA s.r.o.  

 

ZO i občané byly investorem seznámeni s plánovaným záměrem a diskutovali o přínosech i 

případných negativních dopadech na obec. Plánovaným termínem výstavby je rok 2025. 

 

 

             Návrh usnesení č. 3/1/24 

ZO schvaluje vydání kladného stanoviska k projektové dokumentaci pro společné územní a 

stavební řízení a souhlasí s připojením vjezdu na účelovou komunikaci na stavbu kompostárny 

Rantířov 
 

  Výsledek hlasování:     Pro 6               Proti 0        Zdrželi se 0 

  

Usnesení č. 3/1/24 bylo schváleno 
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4) Projednání stavu stavby splašková kanalizace + ČOV Rantířov 

Starosta seznámil ZO i přítomné občany se stavem příprav na stavbu splaškové kanalizace a 

ČOV. Obec má vysoutěženou stavební firmu, v současné době se čeká na zprávu, zda obec 

Rantířov uspěla se žádostí o dotaci na tuto stavbu. Pokud dotaci získá, začne v letošním roce 

stavět. Občanům byly zodpovězeny dotazy ohledně plánované organizace stavebních prací, 

možnosti parkování automobilů apod. Dále starosta zodpověděl otázky občanů ohledně veřejné 

služby na provozování kanalizace, uzavřené se společností VAS a s tím souvisejícího placení 

stočného. Byla diskutována také otázka financování vlastního podílu ceny stavby a kdo bude 

vlastníkem vybudované kanalizace a ČOV. 

 

ZO bere na vědomí stav stavby splašková kanalizace + ČOV Rantířov 

 

 

 

 

5) Projednání stavu stavby VDJ Rantířov, přívodní řad do VDJ, zásobovací řad do obce 

Starosta seznámil ZO i přítomné občany se stavem příprav na stavbu vodojemu a přívodního 

zásobovacího řadu na pitnou vodu do obce. V současné době je přívodní řad v provozu, 

provozuje jej VAS a teče jím voda do obce. Vodojem zatím vybudován není, ale obec má zájem 

na jeho vybudování z důvodu soběstačnosti obce v zásobování vodou v případě havárie. Tento 

vodojem by se dal využít také na vlastní vodu. V současné době se čeká na zprávu, zda obec 

Rantířov uspěla se žádostí o dotaci na tuto stavbu. 

 

 

ZO bere na vědomí stav stavby VDJ Rantířov, přívodní řad do VDJ, zásobovací řad do obce 
 

 

 

 6) Projednání programu Fondu Vysočina „Obnova venkova Vysočiny 2024“ 

ZO bylo projednány možnosti použití finančních prostředků z fondu „Obnova venkova 

Vysočiny 2024“. Jedná se finanční prostředky ve výši 174 000 Kč. 

 

Starosta vyzval zastupitele k návrhům, na co by se tyto finanční prostředky použily. Jeden 

z návrhů byl použití na obnovu sportovního areálu. Konkrétní použití bude dále diskutováno. 

 

             Návrh usnesení č. 4/1/24 

ZO schvaluje použití finančních prostredků z Fondu Vysočina „Obnova venkova Vysočiny 

2024“ na obnovu sportovního areálu 

 

 

  Výsledek hlasování:     Pro 5               Proti 0        Zdrželi se 1 

  

Usnesení č. 3/1/24 bylo schváleno 

 

 

 

7)  Různé 

 

 

 

8) Diskuse 
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Starosta obce seznámil ZO se situací, že České dráhy nabízejí obci Rantířov převod pozemků, 

jedná se o příjezdovou cestu k Pertlíkům. ZO se kloní k záměru tuto komunikaci do majetku 

nepřebírat.  

Dále informoval o probíhajících informativních schůzkách mezi obcí a společností M-KOVO , 

která odkoupila část areálu v průmyslové zóně, kde plánuje vybudování nové komunikace. Dále 

obec informoval, že uvažuje o využití pro výrobu elektrické energie, využitelné eventuelně jako 

sdílené.    

 

9) Závěr 

 

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva ve 22:08 hodin. Termín dalšího zasedání bude 

oznámen obvyklou formou. 

 

 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne: 6. 3. 2024 

 

 

 

Zapisovatelka: Martina Smrčková             ………………………….    dne 6. 3. 2024 

 

 

Ověřovatelé:   Ing. Aleš Přášil              ………………………….... dne 6. 3. 2024 

 

 Radek Pavlíček                      ……………………………dne 6. 3. 2024 

 

Starosta: Tomáš Novotný                       ..…………………………. dne 6. 3. 2024 

 

 

 

 

             

 Razítko obce: 

 

Zápis ze zasedání zveřejněn na úřední desce obce Rantířov i elektronicky. 

 

Vyvěšeno ode dne:                             Sejmuto dne   

 


